

《单词百科:forefront是什么意思?forefront怎么发音?forefront的解释和用法》

英语单词forefront是什么意思?forefront怎么读?forefront怎么发音?简答网为您整理了forefront的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



forefront怎么读

forefront的读音:[f :fr nt]

forefront的意思

1、n.最前部;活动中心;前列;第一线;

forefront的近义词

1、anterior adj.位于前部的;先前的;早期的;(逻辑上)在前的;

2、cutting edge n.尖端;最前沿;领先阶段;优势;

3、face n.面容;表面;脸;方面;

4、fore adj.在前部的;以前的;

5、forecourt n.前院, (篮球)前(场)球;

forefront的双语例句

1、I am especially encouraged that the younger Singaporeans are in the forefront of this cultural awakening.

尤其令我振奋的,是看见新加坡青年站在推动文化觉醒的前列.

2、Kennedy and therefore part the Kennedy legacy, Maria had now brought an avid Republican the forefront.

现在玛丽亚将一个热切的共和党人带进了她的生活(编者注:肯尼迪家族是民主党,而施瓦辛格则是共和党).

3、In alumina, plywood, aluminum ingots and other products throughput ranked the forefront of coastal ports.

公司在氧化铝、胶合板、铝锭等产品的吞吐量位居全国沿海港口前列.

4、Education, quite rightly, is currently at the forefront of the political agenda.

目前教育被排在政治议程的首位,这样做非常恰当。

5、They have been at the forefront of the campaign for political change.

他们一直处于政治变革运动的风口浪尖上。

6、His team are at the forefront of scientific research into vaccines.

他的小组处于疫苗科研的最前沿.

7、The new product took the company to the forefront of the computer software field.

这一新产品面世后,该公司在计算机软件领域中已处于领先地位.

8、The new factory could put the town back at the forefront of steelmaking.

这家新厂能使这个城市恢复炼钢重镇的地位.

9、Farmer per capita net income reached 4400 yuan, an increase among the forefront of the county.

农民人均纯收入达到4400元, 增幅名列全县前列.

10、The cotswolds were once at the forefront of woollen manufacturing in England.

科茨沃尔德地区一度在英国羊毛织物产业中居于领先地位.

11、We plan to be in the forefront of that.

我们准备在这方面带个头.

12、Gaokaoshangxian of substantial annual growth of examination school in Chongqing forefront.

高考上线人数逐年大幅增长, 高考升学率居重庆市前茅.

13、Company products the system, marketing system, service system have a go at the forefront the market.

公司在产品体系, 营销体系, 服务体系方面都走在了市场的前列.

14、All the rural workers have been assigned to the forefront of production in their enterprises.

所有农村工人都被分到企业的生产第一线.

15、The brave soldier was in the forefront of the fighting.

那个勇敢的士兵战斗在最前线.

16、Michelle Obama award recognition for bringing the importance of mentoring to the forefront.

米歇尔·奥巴马因大力倡导女子教育的重要性而获特别奖.

17、Taiwan's bicycle manufacturers are also at the forefront.

台湾的自行车制造商也是技术领先的领导品牌, 在雅典奥运会上, 金银铜牌得主骑的都是捷安特自行车.

18、Leading the forefront this time, is Sunday's leading rumour mill, the News of the

World.

在当前处于最前沿的, 是周日刚刚从谣言工厂(世界新闻)传出来的信息.

以上是简答网为您整理的forefront怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于forefront的用法

、forefront的释义、forefront的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/forefront>

